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„Számos egyeztetésen vettünk részt és úgy gondoljuk, hogy ez egy megfelelő beterjesztés, így
támogattuk" – jegyezte meg Jakab Áron Csaba a szerintük, illetve a Polgármesteri Hivatal
jegyzője, Bodnár László szerint elfogadottnak
minősített határozatról. Erről bővebben 
itt olvashatnak
.
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„Elítéljük az MPP magatartását és ugyanakkor üdvözöljük a Zöld Párt tagját, aki felelősen
viselkedett, még ha nem is szavazta  meg az előterjesztést" – vélekedett Jakab. 
Fancsali Kálmán
hozzátette: „az 
RMDSZ
nem arra törekszik, hogy ne kapjanak fizetést".
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  A tanácsosok szerint az elmúlt hetekben félretájékoztató kampány folyt a városban az
elbocsátásokról, ezért újra elmondták a valós számadatokat. Eszerint 393 állás van a
Polgármesteri Hivatalban és a hozzátartozó intézményekben: a sürgősségi kormányhatározat
értelmében ez a szám 305-re csökken.

22 személyt bocsátanak el a polgármesteri hivataltól és további 20 személyt a hozzátartozó
intézményekből, vannak ugyanis betöltetlen helyek mindkét esetben. A kormány által előírt
munkahelyek száma 239 éhhez hozzájön a szociális és egészségügyi posztok száma (66)
melyek megmaradnak, hiszen a törvény értelmében ezekhez nem szabad „hozzányúlni".  A
számokon túl egyébként az egyes intézmények vezetői döntik el, hogy kitől tudnak/akarnak
megválni.  
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